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Projektu MPZP obszaru Osiedle Podwawelskie
  

  

Projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Osiedle
Podwawelskie” wzbudził wiele emocji wśród mieszkańców, tego położonego niemal u
podnóża Wawelu osiedla. Nie zgadzają się oni na stworzenie możliwości jego dalszej
zabudowy, która i tak na przestrzeni ostatnich lat miała miejsce. Chcą uchronić istniejącą zieleń
i nie dopuścić do paraliżu komunikacyjnego osiedla. Uwagi można było składać do 15 czerwca
br.

  

Wypracowane i przygotowane przez Komisję Planowania i Terenów Zielonych uwagi do planu,
będące podsumowaniem wniosków mieszkańców, uchwałą zarządu Dzielnicy VIII zostały
przesłane do Wydziału Planowania Przestrzennego Urzędu Miasta Krakowa. Uchwała zawiera
13 kluczowych dla lokalnej społeczności uwag i bardzo szerokie uzasadnienie.

  

Warto przypomnieć, że pierwotny układ urbanistyczny osiedla, projektu znanego architekta,
prof. Witolda Cęckiewicza, uwzględniał aspekty takie, jak np. prawidłowe przewietrzanie,
zgodne z kierunkami wiatru oraz czytelny układ komunikacyjny. Miał też stanowić zieloną
enklawę z zespołem parkowo-spacerowym. Niestety ostatnie lata pokazują, że te założenia
architektoniczne sprzed pół wieku zostały zaburzone. Przy tak intensywnej zabudowie pojawiają
się też problemy z kanalizacją opadową, bo projekt prof. Cęckiewicza zakładał jedynie
ogólnospławną, ale była ona wystarczająca do zaplanowanej zabudowy.

  

Z pełną treścią uchwały podjętej 14 czerwca br. można zapoznać się na stronie internetowej
Rady Dzielnicy VIII Dębniki: www.dzielnica8.krakow.pl
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